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Protokół Nr XXXIX/2017 

 

z sesji Rady Powiatu w Myśliborzu odbytej  

w dniu 29 maja 2017 roku 

w Starostwie Powiatowym w Myśliborzu, przy ul. Północnej 15. 

 

 

Obrady rozpoczęły się o godz. 1745, a zakończyły o godz. 1830.   

 

Ad. 1 

Przewodnicząca Rady Powiatu Elżbieta Ligenza dokonała otwarcia XXXIX sesji Rady Powiatu 

w Myśliborzu.  

Powitała radnych, Starostę Myśliborskiego, zaproszonych gości, mieszkańców Powiatu 

Myśliborskiego. 

 

Przewodnicząca Rady na podstawie listy obecności (załącznik Nr 1 do protokołu) 

stwierdził, że w obradach udział bierze 17 radnych, co upoważnia Radę do podejmowania 

prawomocnych uchwał.  

(Lista obecności zaproszonych gości stanowi załącznik Nr 2 do protokołu) 

 

 

Ad.2 

Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu: ustalenie porządku XXXIX sesji Rady Powiatu 

w Myśliborzu. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu – Elżbieta Ligenza 

Odczytała porządek sesji. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Porządek obrad:   

1. Otwarcie obrad. 

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Interpelacje i zapytania radnych.  

4. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.  

5. Sprawozdanie z realizacji Zintegrowanej Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych 

w Powiecie Myśliborskim na lata 2014-2019 za rok 2016. 

6. Sprawozdanie z przeprowadzonych kontroli przez Biuro ds. Kontroli Starostwa Powiatowego 

w roku 2015 i 2016.  

7. Sprawozdanie z realizacji „Powiatowego Programu Opieki nad Zabytkami Powiatu 

Myśliborskiego na lata 2012 – 2016” za rok 2016. 

8. Sprawozdanie z pracy Zarządu Powiatu.  

9. Sprawozdanie  z  działań  podejmowanych  przez  Przewodniczącego  Rady  w  okresie  

      międzysesyjnym.  

10. Oświadczenia radnych. 

11. Zamknięcie obrad. 
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Ad.3 

Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu: Interpelacje i zapytania radnych.  

 

Radna – Urszula Sawicka  

Zapytała, na jakim etapie jest realizacja wniosku  przegłosowanego na poprzedniej sesji dot. 

sprawozdania z realizacji wyszczególnionych tam uchwał. 

 

Starosta Myśliborski – Danuta Patkowska  

Przekazała, że wniosek zgłoszony przez radną U.Sawicką na poprzedniej sesji jest w trakcie 

realizacji.  

 

Radny – Ferdynand Łukasik 

Zapytał, na jakim etapie jest zwrot nienależnie pobranej subwencji w Młodzieżowym Ośrodku 

Wychowawczym  w Renicach.  

 

Radny – Krzysztof Mrzygłód 

Odczytał i złożył  interpelacje na piśmie – załącznik nr 3 do protokołu 

 

 

Radny – Arkadiusz Mazepa 

Przekazał, że jako Wiceprzewodniczący Rady, który prowadził sesję w dniu, kiedy zostały 

podjęte zmiany do statutu powiatu myśliborskiego miał problemy techniczne z podpisaniem 

elektronicznie niniejszej uchwały.  Po 3 tygodniach otrzymał informację, że certyfikat utracił 

swoją ważność. Wobec tego termin podpisania uchwały wydłużył się o kolejny czas. Dopiero 

dzisiaj podczas sesji udało się tę uchwałę o zmianie statutu powiatu myśliborskiego ostatecznie 

podpisać.  

Zwrócił uwagę, że cała procedura trwała zbyt długo.  

 

Radna – Wioletta Drzewińska 

odczytała i złożyła swoje interpelacje na piśmie - załącznik nr 4 do protokołu. 

 

 

Ad. 4 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych  

 

Starosta Myśliborski – Danuta Patkowska  

Przekazała, że nie ma wiedzy  żeby w  Domu Pomocy Społecznej w Myśliborzu był jakikolwiek 

wypadek.  

Zwróciła uwagę żeby radni nie przekazywali nie prawdziwych informacji skoro nie posiadają 

pełnej wiedzy. Nie powinno również mieć miejsce przekazywanie informacji, że pracownicy są 

zastraszani i zwalniani. 

Nastąpiło zwolnienie jednej osoby, dotyczy to dyrektora DWDz w Myśliborzu i  przyczyny 

zwolnienia zawarte są w uzasadnieniu do uchwały Zarządu Powiatu odwołującej z funkcji 

Dyrektora Panią K.Cz. 

Kolejno poinformował, że na stronie Biuletynu Informacji Publicznej Starostwa Powiatowego w 

Myśliborzu znajdują się wszystkie odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych z wyjątkiem 

interpelacji z ostatniej sesji ponieważ sesja w dniu dzisiejszym została dopiero zakończona.  

Odpowiedzi na interpelacje radnego K.Mrzygłoda zostaną przekazane na piśmie. 

Radnego F. Łukasika poinformowała, że w dalszym ciągu nie ma ostatecznych decyzji w kwestii 

nienależnie pobranej subwencji w MOW Renice. Pierwotnie wskazany termin wydania w tej 
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sprawie decyzji został przesunięty o kolejny miesiąc z uwagi na prowadzone konsultacje 

Ministerstwa Finansów z Ministerstwem Edukacji.  

 

 

Radna  - Wioletta Drzewińska 

Zwróciła się z prośbą do Wicestarosty o podanie przyczyny zwolnienia z pracy Dyrektora 

DWDZ w Myśliborzu.  

 

Wicestarosta  Powiatu – Mariusz Norsesowicz 

Przekazał, że dla radnej W. Drzewińskej zostanie przekazana uchwała Zarządu Powiatu 

zawierająca uzasadnienie, w której zawarte są przyczyny zwolnienia.  

 

Radna  - Urszula Sawicka 

Zwróciła uwagę, że z uwagi na to, że Wicestarosta był tą osobą, która wręczała Dyrektorowi 

DWDz w Myśliborzu  wypowiedzenie umowy o pracę to powinien znać powody odwołania i je 

teraz radnym przedstawić.  

 

Wicestarosta Powiatu – Mariusz Norsesowicz 

Przekazał, że dla radnej U.Sawickiej również zostanie przekazana uchwała Zarządu Powiatu 

zawierająca uzasadnienie, w której zawarte są przyczyny zwolnienia.  

 

Radna  - Urszula Sawicka 

Przekazała, że prosząc Wicestarostę  o przedstawienie przyczyny zwolnienia  Dyrektora DWDz 

w Myśliborzu  chciała sprawdzić, czy Wicestarosta faktycznie  wie co zrobił i czy wie z jakich 

powodów odwołał dyrektora. 

 

Radny – Krzysztof Mrzygłód 

Przekazał, że wypowiedzenie umowy wyglądało tak,  że nie dyskutowano nad powodami 

odwołania tylko po prostu wręczono wypowiedzenie. Nikt nie dał szansy na to, aby Dyrektor 

mogła się w tej kwestii wypowiedzieć.   

Kolejno przekazał, że  przed chwilą otrzymał zawiadomienie na jutrzejsze posiedzenie Zarządu 

Powiatu na godz. 7,30 i to jest przykład traktowania członka Zarządu, ponieważ nie jest dziś w 

stanie zwolnić się u swojego pracodawcy na to posiedzenie.  

 

Starosta Myśliborski – Danuta Patkowska 

Przekazała, że termin posiedzenia Zarządu został przesunięty na godz. 8,30 z uwagi na 

otrzymane zaproszenie na sesje Rady Miejskiej w Myśliborzu, A  pospiech w odbyciu 

posiedzenia wynika z tego, że należy podjąć pilnie decyzję  dot. upoważnień, które musza być w 

dniu jutrzejszym dołączone do dokumentacji .  

 

Radna  - Urszula Sawicka 

Poruszyła kwestie nieprawidłowego zwołania posiedzeniu Zarządu Powiatu, w dniu kiedy 

Dyrektor DWDz w Myśliborzu został odwołany ze stanowiska. Wystąpiły tam nieprawidłowości 

w informowaniu członków Zarządu.  

 

Więcej pytań nie zgłoszono. 

  

Ad. 5 

Sprawozdanie z realizacji Zintegrowanej Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych w 

Powiecie Myśliborskim na lata 2014-2019 za rok 2016. 
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Przewodnicząca Rady – Elżbieta Ligenza 

Zapytała, czy są pytania bądź uwagi do niniejszego sprawozdania.  

 

Pytań i uwag nie było. 

 

Ad. 6 

Sprawozdanie z przeprowadzonych kontroli przez Biuro ds. Kontroli Starostwa Powiatowego w 

roku 2015 i 2016.  

 
Przewodnicząca Rady – Elżbieta Ligenza 

Zapytała, czy są pytania bądź uwagi do niniejszego sprawozdania.  

 
Radna  - Alicja Prill 

Przekazała, że ubolewa nad tym, że  przez ostanie 2 lata ilość przeprowadzonych kontroli przez 

komórkę ds. kontroli w Starostwie Powiatowym  jest znikoma. W 2015 roku kontroli było 

zaledwie 7; z tego problemowych 3 i  doraźnych 4. W 2016 roku kontroli było już więcej, bo 

15 ale wszystkie kontrole  były doraźne. Nie było żadnej kontroli problemowej ani 

kompleksowej. Wyraziła nadzieje, że kontrole te będą wzmożone tam gdzie kontrola jest 

niezbędna. 

Przekazała również, że na posiedzeniu Komisji Finansów prosiła o dostarczenie wyników 

kontroli audytu zewnętrznego, jakie były rekomendacje z tego tytułu. Poprosiła o przekazanie 

radnym wyników kontroli audytu zewnętrznego.  

 

Radny – Arkadiusz Mazepa  

Zwrócił uwagę że na piśmie dot. sprawozdania z przeprowadzonych kontroli widnieje błędna 

data; z 2010 roku z sygnaturą roku 2017. 

 

Starosta Myśliborski – Danuta Patkowska 

Przekazała, że jest to oczywista omyłka pisarska. 

Dla radnej Alicji Prill przekazała, że odpowiedź dot. dotacji placówek niepublicznych zostanie 

przygotowana ź na piśmie 

 

Sekretarz Powiatu – Stanisław Gacek 

Poinformował, ze w 2010 roku było 15 kontroli, w 2011 roku kontroli było 12, w 2011 było ich  

11, natomiast w roku 2013 i 2014 było po 2 kontrole. W 2015 roku Wydział Kontroli pracował 

w składzie dwuosobowym, w 2016 roku w składzie jednoosobowym. Obecnie w Wydziale 

pracuje 2 osoby. 

 

Radna – Alicja Prill  

Odniosła się do wypowiedzi Sekretarza Powiatu, który wskazał jak wyglądały kontrole w latach 

ubiegłych. Przekazała, ze  Sekretarz powinien skupić się jedynie na kontrolach 

przeprowadzonych w latach, których dotyczy omawiane sprawozdanie.  

 

Radna – Urszula Sawicka 

Poprosiła aby sekretarz powiatu przedstawił jaki był plan i założenia audytu zewnętrznego. 

 

 

Sekretarz Powiatu – Stanisław Gacek 

Przekazał, ze odpowiedź przygotuje na piśmie.  
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Radna – Urszula Sawicka 

Zaproponowała, aby Sekretarz sprawdził te informacje na stronie Biuletynu Informacji 

Publicznej Starostwa Powiatowego w Myśliborzu.   

 

Więcej pytań i uwag nie było. 

 

Ad.  7 

Sprawozdanie z realizacji „Powiatowego Programu Opieki nad Zabytkami Powiatu 

Myśliborskiego na lata 2012 – 2016” za rok 2016. 

 

Przewodnicząca Rady – Elżbieta Ligenza 

Zapytała, czy są pytania bądź uwagi do niniejszego sprawozdania.  

 

Pytań i uwag nie było. 

 

 

Ad. 8 

Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu: Sprawozdanie z pracy Zarządu Powiatu 

(załącznik Nr 5 do protokołu). 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu – Elżbieta Ligenza  

zapytała czy są pytania lub uwagi? 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

 

Ad.9 

Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu: Sprawozdanie z działań podejmowanych przez 

Przewodniczącego Rady w okresie międzysesyjnym (załącznik Nr 6 do protokołu). 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu – Elżbieta Ligenza  

Zapytała czy są pytania lub uwagi? 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

 

Ad.10 

Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu: Oświadczenia radnych. 

 

Radny – Ferdynand Łukasik 

Oświadczył, że atmosfera obrad od wielu miesięcy pozostawia dużo do życzenia. Poprosił aby 

uległo to zmianie. Radni powinni się nawzajem szanować.  

 

Więcej Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

 

Ad. 11 

Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu:  Zamknięcie obrad 
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Po wyczerpaniu porządku obrad o godz. 1830 Przewodnicząca Rady Powiatu zamknęła XXXIX 

sesję Rady Powiatu w Myśliborzu.   

 

Płyta z nagraniem z obrad XXXIX sesji Rady Powiatu w Myśliborzu stanowi załącznik nr 7 do 

protokołu. 

 

 

         

 

 

 
Protokołowała: 

Janina Sidor 

 


